
Saksliste FAU barneskolen 24.04.2023 

Tidspunkt: 24.04.2023 klokka 18.00 

Sted: Klasserom 2167 

 

Saker: 

1.Trafikksikkerhet ved bassenget: 

Saken ble først tatt opp i fjor på et møte i FAU 20.04.22, der en FAU representant hadde 

ansvaret for å undersøke saken i skoleåret 21/22. Vi har satt ned et arbeidsgruppe som tar 

denne saken videre. De vil undersøke hva tidligere representant har funnet ut hittil og hva 

status er.  

Arbeidsgruppe er:  

Øivind Monsen i 1b. 

Under denne saken, meldes det inn en bekymring fra forelder om trafikksikkerheten ved 

Pasvikveien. Det er ikke skiltet med fotgjengerovergang, slik at på vinteren vil ikke 

overgangen være synlig. Det er mange barn som går der daglig. Dette tar også arbeidsgruppa 

med seg i sitt arbeid. Det er sendt ut forespørsel til kommunen 09.01.23 som enda ikke er besvart. 

Status i denne saken per i dag? 

2. Vedtekter for SFO 

Alle representanter i FAU leser gjennom vedtektene, og kommer med tilbakemeldinger om 

eventuelle endringer til neste FAU møte 24.04.23. 

3. Lekser 

FAU har fått tilbakemeldinger om at det er mye lekser i første trinn. Det oppleves også at det 

er opp til hver lærer hvor mye lekser som skal gis. Marit går i dialog med skolen, og oppdaterer FAU i 

møte 24.04.23. 

4. Eventuelt: 

Andre eventuelle saker som ønsket tatt opp. 

 

 

 

 

 

 



Referat FAU-møte 24.04.2023 

Tidspunkt: 24.04.2023 klokka 18.00 

Sted: Klasserom 2167 

Tilstede:  

Marit Rognmo 4a 

Ine Hommen 1a 

Lene Ebeltoft 2a 

Grethe Kristiansen 4b 

Marius Sæthervik Aasen 7a 

Liza-Susan Smistad 5a 

 

Vi er bare 6 representanter som møter til FAU møte i dag, det ble derfor et kort møte.  

 

Saker: 

1.Trafikksikkerhet ved bassenget: 

Vi vet ikke hvor denne saken står, siste informasjon herfra, var at kommunen ikke fant e-posten som 

var sendt ut fra FAU representanter. Vet ikke om disse er besvart, vi følger den opp videre.  

2. Vedtekter for SFO 

Alle som er tilstede har lest gjennom ordensreglementet, og har ingenting å tilføye, og ingen 

endringer. Vi blir enige om at Liza sender ut en forespørsel til resten av FAU for å høre om noen har 

innspill, slik at vi får gitt en tilbakemelding. 

3. Lekser 

Marit undersøker saken til neste FAU møte. 

4. Eventuelt: 

- Vi blir enige om at det presiseres at det er viktig at alle som er forhindret fra å delta på FAU møte gir 

beskjed, slik at vi kan flytte møtet dersom vi blir for få til å kunne ta avgjørelser. Vi må være over 

50%, altså 7 stykker for at avgjørelser som tas skal telle.  

- Videre er det nå valgt to nye foreldrerepresentanter for 2a, Mats Kvarving og Lene. 

 

 

 


